
ZAPISNIK 
 
Sa sjednice 4/2023 Izvršnog odbora HKS-a održane 13. srpnja 2023. god. u prostorijama HKS-a, Dom 
Sportova, Trg Krešimira Ćosića 11, Zagreb. 
Sjednica je započela u 17.00 sati. 
 
PRISUTNI (uživo): predsjednik gosp. Branko Kovačić, članovi gosp. Milan Horvat, gosp. Ivan Kuna i 
gđa. Kovačević 
PRISUTNI (on line): gđa. Jasminka Pirš Petraković, gđa. Sonja Fable, gđa. Petra Bikić, gosp. Dražen 
Hrkač 
Ostali prisutni: gđa. Elvira Glavinović, predsjednica NO-a (on line) 
Sa sjednice su se ispričali gđa. Sanda Kulić i gđa. Andrea Novak Djelmić 
 
Gosp. Kovačić pozdravio je prisutne te konstatirao kvorum. 
 
Predložen je sljedeći: 
 

    DNEVNI RED 
 

1. Polugodišnje financijsko izvješće o poslovanju HKS-a 

2. Razno 

 
Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 
AD 1 
Svim članovima IO-a uz poziv je dostavljeno i Polugodišnje financijsko izvješće. 
HKS u ovom trenutki ima pozitivno poslovanje te raspolaže sa 48.789 €. 
Kad se podaci iz izvještaja usporede s financijskim planom usvojenim na godišnjoj skupštini 
29.12.23.god. vidljivo je da je sve u skladu. 
Rashod je manji nego što je trebao biti iz razloga što su u prvom dijelu godine zasustavljene 
sve isplate, osim tekućih kao što su najam, režije isl., a sve u cilju stabilizacije financijskog 
stanja HKS-a. 
Gosp. Kovačić smatra da u naredno vrijeme neće biti moguće napraviti neke značajne 
pomake no ostat će čisto stanje vodstvu koje će biti izabrano na idućoj izbornoj skupštini. 
Trenutna financijska situacija je pokazatelj da je HKS na pravom putu.  
Sredstva koja su navedena kao višak prihoda se poklapaju sa raspoloživim sredstvima na žiro 
računu. 
Ovime završava prvi dio ove točke dnevnog reda a u drugom dijelu ove točke osvrnut će se 
na raspodjelu raspoloživih sredstava. 
Gosp. Kovačić otvorio je raspravu. 
Gđa. Kovačević postavila je pitanje jeli dopušteno prekoračenje po računu zatvoreno. 
Gosp. Kovačić rekao je da je HKS prvo zatražio dopušteno prekoračenje u iznosu od 300.000 
kn (40.000€) a čime se zatvorio kompletan dug koji je HKS imao prema FEI-u. Navedeo 
prekoračenje trebalo se zatvoriti u 12.mj. 2023.god.. Obzirom da savez krajem godine nema 
značajnjih priliva sredstava prekoračenje je zatvoreno početkom godine. Nakon što je 
prekoračenje zatvoreno zatraženo je isto u iznosu od 20.000 € koje je raspoloživo do 
3.mj.2024.god..   



Gosp. Kovačić obrazložio je prisutnima da je prekoračenje zatraženo iz razloga što je priliv 
HKS-a tokom godine neravnomjeran te služio kao osiguranje za eventualne troškove. 
Godišnja kamata na prekoračenje je vrlo mala odnosno 0,1% na neiskorišteni dio a 4,5% na 
iskorišteni dio. 
Gđa. Kovačević pitala je kakva je situacija s dugovanjem prema FEI-u. 
Gosp. Kovačić rekao je da je krajem godine podmiren kompeltan dug te da se tekući računi 
redovito plaćaju te da prema FEI-u nema otvorenih stavaka. 
Također je napomenuo da je FEI HKS-u oprostio cca 7000 CHF kamata a što je isto pridonijelo 
pozitivnom efektu poslovanja. 
 
Gđa. Pirš Petraković postavila je pitanje koristi li se dopušteno prekoračenje.  
Gosp. Kovačić rekao je da se u ovom trenutku prekoračenje ne koristi. 
Gđa. Pirš Petraković postavlja pitanje hoće li ta sredstva biti potrebna i može li se sada vidjeti 
koliko će sredstava do kraja godine. 
 
Gosp. Kovačić smatra da će sredstva biti potrebna za funkcioniranje saveza te da će također 
služiti i za troškove ostalih aktivnosti po disciplinama. Svakako bi ostavio ta sredstva u 
rezervi. 
 
Gosp. Horvat rekao je da je financijsko izvješće jasno i sve je napravljeno kako treba. 
Svi troškovi su proknjiženi. Postignut je cilj a to je kontroliranje i transparentnost troškova. 
Prihodi su veći iz razloga što se ništa nije trošilo početkom godine. 
 
Gosp. Kovačić predložio je Financijsko izvješće na usvajanje. 
Izvješće je jednoglasno usvojeno. 
 
Drugi dio ove točke odnosi se na subvencije klubovima sukladno Pravilniku o financijskom 
poslovanju i odluci IO-a sa prošle sjednice te donošenje odluke. 
 
Gosp. Kovačić rekao je da je na prošloj sjednici IO-a održanoj 13.06.23.god., a temeljem 
zahtjeva klubova organizatora CC-a, PH-a te ostalih natjecanja donijea odluka da se 
financijski subvencionira klubove organizatore. 
Napomenuo je kako je kod jednog dijela članica ta odluka izazvala negativan utisak i 
raspoloženje. 
Zapisnik sa odlukama sa zadnje sjednice je objavljen kako bi javnost bila upoznata sa svime. 
Odbor za preponsko jahanje zatražio je sastanak sa predstavnicima saveza kako bi se 
razmotrile situacija i odluka. Održan je sastanak na kojem su sudjelovali predsjednik i glavna 
tajnica ispred HKS-a te predstavnica discipline u IO-u gđa. Novak Djelmić i članovi 
preponskog odbora gosp. Valuh, gosp. Levanić i predsjednik odbora gosp. Šimleša. 
Predstavnici discipline iskazali su nezadovoljstvo odlukom IO-a jer smatraju da raspodjela 
nije pravedna jer po njihovom mišljenju preponska diciplina financijski najviše doprinosi 
vlastitim sredstvima HKS-a te samim time bi disciplina prepone trebala imati pravio na veći 
dio sredstava. 
 
Gosp. Kovačić naglasio je da je Pravilnik o financijskom poslovanju usvojen od strane 
Skupštine, pri izradi istog sudjelovali su predstavnici svih disciplina i svi su tada bili suglasni s 
Pravilnikom. Nije mu jasno zašto s etada nije reagiralo. 



Akti HKS-a kao što je Pravilnik o financijskom poslovanju ne mogu se mijenjati bez sazivanja 
Skupštine. Odluka o isplati potpora obustavila se do izrade financijskog izvještaja 
napravljenog od strane knjigovodstvenog servisa. 
Predstavnici preponske discipline također su iznijeli kako njima niti na jednom sastanku nije 
bila predstavljena informacija o raspodjeli sredstava na taj način i od kuda se sada stvorio taj 
iznos. Također ih je zanimalo jeli HKS podmirio svoja dugovanja. 
Gosp. Kovačić objasnio im je kompletnu financijsku situaciju. 
 
Glavna tajnica gđa. Kulić dostavila je očitovanje kako nije suglasna s predloženom odlukom 
bez da prijedlog novog financijskog plana usvoji skupština. 
Gosp. Kovačič rekao je da se rebalans proračuna radi krajem godine kada će biti jasno 
stvarno financijsko stanje. 
Člankom 10. Pravilnika o financijskom poslovanju propisano je kad je potrebno raditi novi 
financijski plan odnosno kad se radi o značajnom odstupanju. 
Gđa. Pirš Petraković postavila je pitanje jeli glavna tajnica dostavila prijedlog novog 
financijskog plana. Gosp. Kovačić rekao je da nije. 
 
Gosp. Kovačić smatra da nema potrebe za sazivanjem skupštine. 
 
Gđa. Kovačević zahvalila je predsjedniku na angažmanu što je doveo savez u pozitivno stanje. 
Što se tiče raspolaganja sa 48.000€ Pravilnikom o financijskom poslovanju propisana su 
pravila na koji se sredstva raspodjeljuju. 
Također je propisano da se novi plan izrađuje ukoliko je odstupanje veće od 20% od 
utvrđenog financijskog plana. 
Smatra da sukladno Pravilniku nije potrebno sazivati skupštinu no nije suglasna da se 
raspodijeli svih 48.000€. 
Do ove godine nije bilo propisanih pravila kako se sredstva i kome raspodijeljuju te nije bilo 
nikakvog odstupanja već je sve bilo zakonito a predsjednik je bio taj koji je odlučivao o 
raspodjeli. 
Predlaže da se ispoštuju usvojena pravila i da se donese odluka. Kad glavna tajnica napravi 
prijedlog izmjene financijskog plana treba donijeti konačnu odluku o raspodjeli sredstava. 
Svaka disciplina dužna je dostaviti prijedlog raspodjele sredstava koji mora biti potkrijepljen 
računima i izvješćem o troškovima. 
Gosp. Kovačić rekao je da su prijedloge dostavili svi osim preponske discipline. 
Isplate će se izvršavati kontinuirano po završetku natjecanja i nakon odobrenja predsjednika 
i glavne tajnice. 
Isplata će se izvršavati isključivo po dostavi izvješća i računa. 
 
Gosp. Kovačić otvorio je raspravu. 
Gđa. Pirš Petraković rekla je da članovi IO-a nisu vidjeli prijedloge dostavljene od strane 
odbora po disciplinama. Smatra da prvo treba rješiti sva dugovanja, misleći na povrat 
pozajmica, i tek onda ispaćivati subvencije. Nije suglasna s isplatom svih raspoloživih 
sredstava te je mišljenja da dio treba ostati na računu. Konačnu odluku treba donijet tek 
nakon što glavna tajnica predloži izmjene i dopune financijskog plana. 
 



Gosp. Horvat smatra da je najbolja opcija da nadležni odbori predlože raspodjelu sredstava 
po disciplinama te da glavna tajnica treba napraviti prijedlog izmjene i dopune financijskog 
plana temeljem dostavljenih prijedloga. 
HKS je uštedio i dobar dio novca nije potrošen te mu je neshvatljivo da zbog toga treba raditi 
rebalans. Savez ima dovoljno rezerve da može pokriti sve troškove. 
Vraćanje duga po pozajmicama dogovoreno je u roku od dvije godine iz razloga kako bi savez  
i klubovi mogli normalno funkcionirati. Ukoliko se sredstva neće raspodijeliti klubovima onda 
nema smisla to što je savez osigurao sredstva. 
Sredstva su raspoloživa, većina disciplina dostavila je svoje prijedloge te ne trebaju čekati 
isplatu zbog discipline koja to opstruira. 
 
Gđa. Kovačević rekla je da IO mora potvrditi prijedlog izmjena i dopuna predložen od strane 
glavne tajnice. 
Gosp. Horvat smatra da je na današnjoj sjednici trebao biti usvojen dokument temeljem 
kojeg će se raditi isplata. 
 
Gđa. Pirš Petraković postavila je pitanje odstupa li novi plan više od 20% od usvojenog 
financijskog plana. Također ju zanima zašto se idu raspodijeliti sva sredstva ako se u drugom 
dijelu godine ne očekuju prihodi. 
 
Gosp. Horvat rekao je da su financijskim planom predviđena sredstva koja su u prvom dijelu 
godine trebala biti utrošena za subvencije klubovima no kako je odlučeno da se neće ništa 
isplaćivati dok se ne dobije uvid u stvarno stanje ta sredstva su ostala i sad se radi samo 
raspodjela istih. 
Smatra da stav glavne tajnice da postoje velika odstupanja ne stoji. 
 
Gosp. Kovačić rekao je da su svi upoznati sa stavom glavne tajnice da se radi o velikom 
odstupanju i da treba novi prijedlog financijskog plana biti usvojen od strane skupštine. 
Gđa. Glavinović smatra da se ne radi o višku prihoda već da su raspoloživa sredstva iznos koji 
je ušteđen odnosno nije potrošen kada je trebao biti. Nema dodatnih prihoda i nema 
potrebe za donošenjem novog prijedloga financijskog plana. 
 
ZAKLJUČAK: 
Glavna tajnica biti će zamoljena da u roku od 7 dana dostavi prijedlog izmjena i dopuna 
financijskog plana temeljem dostavljenih prijedloga od strane odbora na potvrdu Izvršnom 
odoboru sukladno članku 10. Pravilnika o financijskom poslovanju. 
Također Ured HKS-a će Odboru za prepone dostaviti zahtjev da u roku od 7 dana dostave 
prijedlog raspodjele sredstva za prepone. 
Zaključak je jednoglasno usvojen. 
 
AD 2 
Gosp. Kovačić napomenuo je kako je svim članovima IO-a dostavljeno na znanje 
šestomjesečno izvješće trenerice HKS-a gđe. Kocsis koje je dostavljeno u HOO. 
Izvješće je dostavljeno članovima u cilju eventualnih prijedloga za suradnju s ternericom. 
 
Sjednica je završiča u 18.10 sati. 
 


